
Z Á P I S 
 6. schůze Rady města Soběslavi, 

která se konala dne 21. března 2017 od 14:00 hodin  
v kanceláři starosty města  

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  MUDr. Lubomír Kříž, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Omluveni: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Host: Blanka Smítková – ekonomka KDMS, Ing. Zina Petrásková – ředitelka Senior-domu 
Soběslav 

Jednání 6. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 
jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 
1. Výsledek hospodaření za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 Kulturního domu 

města Soběslavi 
2. Výsledek hospodaření za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 Senior-domu Soběslav  
3. Program 13. zasedání ZM, které se koná 19. 4. 2017 
4. Změna ceníku inzerce měsíčníku Soběslavská hláska  
5. Pozemky, smlouvy 
a) OVRR/1/2017 – Cznet.cz, Praha – žádost o souhlas s umístěním vzdušného optického 

kabelu mezi domy čp. 705/III a 514/III v Soběslavi 
b) KT/9/2017 – Souhlas s podáním žádosti o dotaci  – zateplení domu čp. 109/I  

v Soběslavi 
6. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 5. jednání RM ze dne 7. března 2017 
žádné připomínky. 
Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Lintner a Mgr. Alena 
Krejčová.  
Zápis z jednání provede starosta města Ing. Jindřich Bláha. 

Výsledek hospodaření za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 Polikliniky Soběslav 
Tento bod byl z důvodu nutnosti přepracování předložené zprávy přesunut na příští jednání 
RM.  

1.  Výsledek hospodaření za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 Kulturního domu města 
Soběslavi 

Předložil: Mgr. Petr Valeš – ředitel KDMS 
Příloha: Rozbor hospodaření KDMS za rok 2016 a návrh rozpočtu na rok 2017, Žádost o 
schválení účetní závěrky a rozdělení výsledku hospodaření za rok 2016, Návrh odpisového 
plán roku 2017;  Přehled návštěvnosti akcí KDMS a kina 
Hospodaření KDMS v roce 2016 skončilo kladným výsledkem ve výši 23.191,78 Kč. 
Předložena žádost o rozdělení výsledku hospodaření.  
Ředitel KDMS předložil návštěvnost akcí KDMS a kina, okomentoval jednotlivé položky 
rozboru hospodaření za rok 2016. V rámci diskuse informoval o nákupu nového osobního 
automobilu, opravě světel v kulturním domě, doplnění křesel a nového pokladního systému 
v kině, o proběhlých akcích v roce 2016 a přípravě tradičních akcí pro rok 2017. Program 
Soběslavských slavností bude předložen na některém z dalších jednání RM.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/074/2017.  
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2.  Výsledek hospodaření za rok 2016 a rozpočet na rok 2017 Senior-domu Soběslav  
Předložila: Ing. Zina Petrásková – ředitelka Senior-domu Soběslav, která byla přítomna 
jednání RM 
Příloha: Rozbor hospodaření Senior-domu Soběslav za rok 2016 a návrh rozpočtu na rok 
2017, Žádost o schválení účetní závěrky a rozdělení výsledku hospodaření za rok 2016, Návrh 
odpisového plánu na rok 2017 
Hospodaření Senior-domu Soběslav v roce 2016 skončilo kladným výsledkem ve výši 
27.949,24 Kč. Předložena žádost o rozdělení výsledku hospodaření.  
Ředitelka Senior-domu Soběslav informovala o havarijním stavu rozvodů vody a dále o 
hospodaření pečovatelské služby, které je dlouhodobě ztrátové. V rámci diskuse odpověděla 
na dotazy členů RM.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/075/2017.   

3.  Program 13. zasedání ZM, které se koná 19. 4. 2017 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložen návrh programu 13. zasedání ZM.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/076/2017.  

4.  Změna ceníku inzerce měsíčníku Soběslavská hláska 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/24/2017 
Předložen návrh doplnění inzerce Soběslavské hlásky spočívající v doplnění možných 
formátů inzerce o velikosti 1/16 a 1/18 stránky A4.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/077/2017.  

5.  Pozemky, smlouvy 
Cznet.cz, Praha – žádost o souhlas s umístěním vzdušného optického kabelu mezi domy 
čp. 705/III a 514/III v Soběslavi 
Předložila: Ing. Dana Hořická – vedoucí OVRR MěÚ 
Příloha: OVRR/1/2017 
Předložena výše uvedená žádost. RM s umístěním nadzemního vedení (kabelu) nesouhlasila, 
především z důvodu zabránění možnosti přistávání vrtulníku na pozemku parc. č. 2103/57 při 
krizových stavech.    
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/078/2017.  

Zateplení domu čp. 109/I v Soběslavi – souhlas s podáním žádosti o dotaci  
Předložila: Šárka Kroupová, DiS. – pracovnice KT MěÚ 
Příloha: KT/9/2017  
Předložena žádost o souhlas s podáním žádosti o dotaci z IROP. Potřebné finanční prostředky 
budou zahrnuty do rozpočtu města v letošním roce.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/079/2017.  

Regio projekt, s. r. o., Tábor – dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo (žádost o dotaci na 
zateplení domu čp. 109/I v Bezděkově ulici – prodloužení termínu) 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Předložen návrh výše uvedeného dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/080/2017.  
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JUDr. Miroslav Nosek, Tábor – výpověď smlouvy o nájmu nebytových prostor  
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí OOSM MěÚ 
Příloha: OOSM/27/2017 
Předložen návrh výpovědi smlouvy o nájmu nebytových prostor (zasedací místnost v budově 
MěÚ čp. 59/I).  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/081/2017.  

Ing. arch. Jaromír Kro čák, České Budějovice – smlouva o dílo (úpravy západní části 
prostoru za náměstím Republiky v Soběslavi – 4. etapa) 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
V návaznosti na minulé jednání RM předložen návrh výše uvedené smlouvy.   
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/082/2017.  

Výběrové řízení na dodavatele akce „Mariánský sloup na náměstí Republiky, obnova 
restaurátorem“ 
Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče 
OVRR MěÚ 
Příloha: Hodnotící tabulka 
Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu 
MgA. Jan Korecký, s. r. o., Prachatice.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/083/2017.  

Jiří Čáp, Kardašova Řečice – smlouva o zhotovení věci na zakázku (renovace dřevěných 
euro oken v DPS v Mrázkově ulici čp. 745) 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Příloha: FO/6/2017 
Předložen návrh výše uvedené smlouvy o zhotovení věci na zakázku.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/085/2017.  

6.  Různé 
Program regenerace MPZ Soběslav – realizace akcí v roce 2017 
Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče 
OVRR MěÚ 
Příloha: OVRR/2/2017 
Předložen seznam akcí, které budou realizovány v roce 2017 v rámci Programu regenerace 
MPZ Soběslav. Financování bude zahrnuto do změny č. 1 rozpočtu města v roce 2017.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/084/2017.  

Bytová komise RM – přidělení městského bytu 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Příloha: OOSM/26/2017 
Předloženo doporučení bytové komise RM z 20. 3. 2017.   
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/086/2017.  

Diakonie ČCE – středisko Rolnička Soběslav – žádost o souhlas s uspořádáním „Jarního 
jarmarku Rolni čky“ 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Žádost ředitele Diakonie ČCE – středisko Rolnička Soběslav Mgr. K. Nováka  
Předložena výše uvedená žádost.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/087/2017.  

Žádost ředitele KDMS o souhlas s použitím fondu investic organizace – nákup 
klavírního k řídla August Förster 
Předložil: Mgr. Petr Valeš – ředitel KDMS 
Příloha: Žádost ředitele KDMS Mgr. Petra Valeše  
Předložena výše uvedená žádost.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 6/088/2017.  

Dále RM vzala na vědomí informaci místostarosty města týkající se: 
• Majetkoprávního vypořádání pozemků společností Dividend plus, spol. s r. o., Tábor, 

v průmyslové zóně u dálnice D3 v Soběslavi v návaznosti na minulé jednání RM.  

Dotazy a připomínky členů RM 
Mgr. Petr Valeš 
� Pozval členy RM na koncert  The Swings a Sester Havelkových na neděli 9. 4. 2017 
od 19:00 hod.  
Mgr. Alena Krejčová 
� Informovala o úpravě zeleně v areálu MŠ Duha, pozvala členy RM na následující 
akce: „Duhový den“ 8. 4. 2017 v kulturním domě, výstava „Děti a stromy“ – vernisáž  
19. 4. 2017 v městské knihovně a prezentace projektu „Zahrada sedmi barev“ 28. 3. 2017 
v kině Soběslav.  
� Informovala o aktualizaci strategického rámce MAP ORP Soběslav, do kterého školy 
zřizované městem předkládají své projekty. RM se shodla na nutnosti projednání projektů a 
rozvojových záměrů škol na některém z dalších jednání RM.  
� Předala materiál – Vlastní hodnocení MŠ Duha ve školním roce 2015/2016.  
� Vznesla dotaz na zajištění sociálního poradenství (viz minulé jednání RM – Unacum). 
Starosta města – uvedenou záležitost řeší vedoucí sociálně zdravotního odboru paní Jana 
Háková – bude proveden výběr poskytovatele této služby.  
Ludmila Zbytovská 
� Vznesla dotaz na některé činnosti MěÚ. Vzhledem k nepřítomnosti tajemníka MěÚ 
bude tato záležitost řešena na některém z dalších jednání RM.  
MUDr. Lubomír Kříž 
� Požádal o informaci ve věci rekonstrukce domu čp. 170/I na náměstí. Uvedenou 
záležitost řeší v současné době OVRR MěÚ s vlastníkem domu – Rašelinou, a. s., Soběslav.  
 
 
 
Jednání RM skončilo v 17:00 hodin.  
 
 
 
 

V Soběslavi  21. 3. 2017 

 


